

## 禁限用物质保证书

## Warranty of Non-use of Banned &amp; Restricted Substances

苏州东微半导体股份有限公司 (以下简称「本公司」), 兹保证所有本公司直接供应的产品参照下列法规要求执行(以下简称「法规」):

Suzhou Oriental Semiconductor Co., Ltd. (hereinafter called the "Our Company"), hereby warranty that any and all products provided directly are in compliance with the following regulations (hereinafter called the "Regulations" ):

1. 欧盟 REACH 法规 SVHC 高关注物质清单 (第 1~35 批, 共计 251 项), 附录 XVII 限制物质清单

SVHC List of EU REACH regulations (Version 1~35, 251 items in total), Appendix XVII  
Restricted Substance List.

2. 欧盟电子电器产品有害物质限用指令 RoHS 2011/65/EU 和 2015/863/EU

EU's Restriction of Hazardous Substances in Electrical and Electronic Equipment (RoHS 2011/65/EU and 2015/863/EU)

3. 无卤要求 (Cl<900ppm,Br<900ppm, 且 Cl+Br<1500ppm 视为不含)

No halogen requirement (Cl<900ppm,Br<900ppm, and Cl+Br<1500ppm is considered to be free)

4. 不含三氧化二锑 (<800ppm 视为不含)、不含红磷 (<1000ppm 视为不含)、不含石棉、不含铍及其化合物 (<100ppm 视为不含)

No Sb2O3 (<800ppm is regarded as not contained), no red phosphorus (<1000ppm is regarded as not contained), no asbestos, No beryllium and its compounds (<100ppm is regarded as not contained)

5. 产品中不含 PVC, 但插件类产品会使用 PVC 料管

The product does not contain PVC, but plug-in MOSFETs will use PVC pipe

6. 不含氟化羧酸 PFCA ( C9-C20 )、PFAS

No fluorinated carboxylic acids PFCA (C9-C20), PFAS

7. 产品使用的原材料焊料中含铅 90%~96%(转化成物品铅含量为 0.2%~7%), 符合欧盟 RoHS 指令中 7 (a) 豁免条款

The raw material solder used in the product contains 90% to 96% lead (converted to 0.2% to 7% lead content in the product), which complies with the exemption clause 7 (a) of the EU RoHS directive.

本公司上述法规为持续性更新及新增项目之法规, 本公司保证随时注意法规是否发生修订, 将遵循修



订后之法规供应产品。

The Regulations referenced above will be continuously updated with newly-added items. Our Company warranty that it will be attentive to the amendments to the Regulations, and comply with the amended Regulations in respect of its provision of the Products.

本公司承诺提供 RoHS 2.0、卤素的第三方检测机构(如 SGS 等)的检测合格报告, 该报告之有效期限为一年; 如有效期限内产品之材料、制程、制造工艺或制造场地发生变更, 或交付新产品前, 本公司承诺重新提出第三方检测机构检测合格报告。

The company promises to provide RoHS 2.0, halogen third-party testing institutions (such as SGS, etc.) test qualified report, the report is valid for one year; If the material, process, manufacturing technology or manufacturing site of the product is changed within the validity period, or before the delivery of the new product, the Company undertakes to submit the inspection report of the third party testing institution again.

本保证书应以中文版本为优先解释适用。

The Chinese version of this Warranty shall be prevailing.

公司名称: 苏州东微半导体股份有限公司  
Company Name: Suzhou Oriental Semiconductor Co., Ltd.

签署日期: 2025/11/24  
Date: 24th.Nov.2025